
Bevindingen kascommissie LUMC Aiumni Vereniging (LAG) 2020

De kascommissie heeft de financiële jaarstukken en het jaarverslag van het LAG over het boekjaar 
2020 gecontroleerd en op 19 mei 2021 besproken tijdens een online bijeenkomst Zij kreeg toelichting 
van de voorzitter en penningmeester van LAG, bijgestaan door dhr P.A.A. Adriaans van het Directoraat 
Financiën van het LUMC en mevr J.H. Binnenmarsch. Zij bieden het bestuur ondersteuning ta.v resp 
de financiële en de leden administratie.

I.v.m. Covid waren er in het afgelopen boekjaar geen fysieke alumni avonden georganiseerd. Doordat 
het aantal kostenposten hierdoor beperkt was en i.v.m. de nog vigerende Covid maatregelen heeft de 
kascommissie afgezien van een steekproefsgewijze controle van de bankrekeningafschriften.
De balans, de staat van baten en lasten alsmede het kasstroomoverzicht werden vergeleken en enkele 
vragen over kostenspecificaties en de ledenadministratie werden naar tevredenheid beantwoord.

De kascommissie is van mening dat de overlegde financiële gegevens betreffende inkomsten en 
uitgaven alsmede de daarbij behorende balans een getrouw beeld geven van de financiële gegevens 
van het LAG.

In de jaren 2018 en 2019 had de kascommissie een aantal aanbevelingen gedaan om de controle op de 
inkomsten te verbeteren. Deze aanbevelingen zijn door de ledenvergadering overgenomen.

De aanbeveling ten aanzien van het afboeken van vorderingen en het beëindigen van het lidmaatschap 
van leden, die hun contributie gedurende 2 jaar niet hebben betaald, is helder en inzichtelijk verwerkt 
in de voorliggende stukken.
Betreffende de overige aanbevelingen zijn vorderingen gemaakt maar die hebben nog niet tot het 
door de vergadering gewenste eindresultaat geleid:
-De aansluiting van de ledenadministratie en de financiële administratie is nog niet gerealiseerd; In de 
ledenadministratie wordt het aantal leden per 31-12 van enig jaar vastgesteld. De financiële 
administratie int de contributie van de leden vanaf 1 april. Zij baseert zich daarbij op het aantal leden 
dat door de ledenadministratie wordt verstrekt per die datum.
-Het starten van het lidmaatschap per eerste dag van enig jaar heeft financiële consequenties voor de 
vereniging. Hierover is nog discussie binnen het bestuur.

Op grond van bovenstaande adviseert de Kascommissie de algemene vergadering:
-De jaarrekening 2020 vast te stellen met de opdracht voor2021 conform de aanbevelingen te 
werken.
- De penningmeester en het bestuur van het LAG te dechargeren voor het financiële beleid in
2020.
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